
 
 

1 
 

MØTEPROTOKOLL  
 

Kommunestyret 
 
Dato: 25.04.2013 kl. 9:00 - 1530 
Sted: Kulturhuset 
Arkivsak: 13/00005 
  
Tilstede:  Dag Sigurd Brustind, Marthe Stensen, Geir-Arne Ekman, Stig 

Bruvoll, Jim Kristiansen, Eidar Tøllefsen, Marvin Eliseussen, 
Håkon Leknes, Merethe Meland, Bjørnar Røch, Sissel Johansen, 
Hugo Salomonsen, Roy-Helge Andreassen, Knut Vollen, Trond-
Arvid Isaksen (gitt permisjon fra kl 1400 og forlot under 
behandlingen av sak 21/13. Var ikke til stede i behandlingen av 
sakene 20/13, 22/13 og deler av 23/13), Einar Johan Dons, og 
William Arntzen 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Bjarne Dragland (for Stian Paulsen) og Ronald Coucheron (for 
Eva Nilssen). 

  
Forfall:  Eva Nilssen og Stian Paulsen 
  
Andre: Helge Høve (rådmann) 
  
Protokollfører: Siv Korneliussen  
  
 
 
 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

17/13 13/00177-4 Sommeråpen SFO, Ibestad skole. 4 

18/13 
11/01127-
26 

Fysisk omorganisering av Ibestad skole 6 

19/13 12/00333-8 Gamle skoler i kommunen/skolemuseum (2) 9 

20/13 
11/01185-
10 

Kontrollutvalgets årsmelding  2012 11 

21/13 
12/00753-
11 

Utbedring av Sørrollnes havn (2) 12 
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22/13 12/00962-4 Drift Ånstad herredshus 16 

23/13 13/00056-6 Orientering m.m. - Kommunestyremøte 25.04.2013 18 

    

 
 
Hamnvik, 25.04.2013 
     Godkjent: 
 
 
 
     ________________________________________ 
     Roy-Helge Andreassen 
 
 
 
     ________________________________________ 
     Jim Kristiansen 
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1. Åpning ved ordfører 
 

2. Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent. 
 

3. Godkjenning av saksliste og møteplan 
Andørja Fellesliste v/Jim Kristiansen fremmet forslag om at 
innbyggerinitiativet skulle tas med. Ordfører orienterte om at dette skulle 
han ta opp i forbindelse med behandlingen av sak 18/13. 
 
Saksliste og møteplan godkjent. 
 

4. Informasjon fra ordfører 
Se sak 23/13. 
 

5. Ungdomsrådet informerer 
Se sak 23/13. 
 

6. Spørsmål fra kommunestyret 
Se sak 23/13 
 

7. Uttalelse om ambulansehelikopter v/Marthe Stensen 
Se sak 23/13 
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Saker til behandling 

17/13 Sommeråpen SFO, Ibestad skole. 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 09.04.2013 48/13 

2 Kommunestyret 25.04.2013 17/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar å ha sommeråpen SFO i 2013 etter følgende opplegg 
og vilkår: 
 

a. Sommeråpen SFO vil i 2013 vare 4 uker: ukene 26, 27, 31 og 32.  
b. Det gis bare ett tilbud om oppholdstid, fulltidsopphold til en pris av kr. 

1375,- pr barn. Vanlige regler om søskenmoderasjon gjelder. 
c. Det må være påmeldt minst 6 barn til oppholdet, og påmeldingen er 

bindende. 
d. Det pedagogiske innholdet i oppholdet vil for det meste være rettet mot 

friluftsliv og naturbruk. 
e. Åpningstiden vil være mellom kl. 08.00 og 15.30 daglig. 
f. Ordningen ansees som ei prøveordning for sommeren 2013, og må 

evalueres i løpet av høsten 2013. 
 

2. Utgiftene finansieres med 30.000 kroner innenfor ramme oppvekst og 30.000 
kroner fra formannskapets reserverte bevilgning. 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 09.04.2013 sak 48/13 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar å ha sommeråpen SFO i 2013 etter følgende opplegg 
og vilkår: 
 

a. Sommeråpen SFO vil i 2013 vare 4 uker: ukene 26, 27, 31 og 32.  
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b. Det gis bare ett tilbud om oppholdstid, fulltidsopphold til en pris av kr. 
1375,- pr barn. Vanlige regler om søskenmoderasjon gjelder. 

c. Det må være påmeldt minst 6 barn til oppholdet, og påmeldingen er 
bindende. 

d. Det pedagogiske innholdet i oppholdet vil for det meste være rettet mot 
friluftsliv og naturbruk. 

e. Åpningstiden vil være mellom kl. 08.00 og 15.30 daglig. 
f. Ordningen ansees som ei prøveordning for sommeren 2013, og må 

evalueres i løpet av høsten 2013. 
 

2. Utgiftene finansieres med 30.000 kroner innenfor ramme oppvekst og 30.000 
kroner fra formannskapets reserverte bevilgning. 

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar å ha sommeråpen SFO i 2013 etter følgende opplegg 
og vilkår: 
 

a. Sommeråpen SFO vil i 2013 vare 4 uker: ukene 26, 27, 31 og 32.  
b. Det gis bare ett tilbud om oppholdstid, fulltidsopphold til en pris av kr. 

1375,- pr barn. Vanlige regler om søskenmoderasjon gjelder. 
c. Det må være påmeldt minst 6 barn til oppholdet, og påmeldingen er 

bindende. 
d. Det pedagogiske innholdet i oppholdet vil for det meste være rettet mot 

friluftsliv og naturbruk. 
e. Åpningstiden vil være mellom kl. 08.00 og 15.30 daglig. 
f. Ordningen ansees som ei prøveordning for sommeren 2013, og må 

evalueres i løpet av høsten 2013. 
 

2. Utgiftene finansieres med 30.000 kroner innenfor ramme oppvekst og 30.000 
kroner fra formannskapets reserverte bevilgning. 

 
 
 
 
[Lagre]  
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18/13 Fysisk omorganisering av Ibestad skole 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 09.04.2013 47/13 

2 Kommunestyret 25.04.2013 18/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar å bygge om ungdomsskolen til en 1 – 10 skole 
innenfor en foreløpig kostnadsramme på 31 mill. kroner.  

2. Formannskapet får fullmakt til å organisere arbeidet.  
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 09.04.2013 sak 47/13 
 
 
Møtebehandling 
 
Roy-Helge Andreassen fremmet forslag om et nytt pkt. 1:  
 

Kommunestyret vedtar å bygge en ny 1- 10 på ny tomt lokalisert på samme 
side av veien som kulturhuset, innenfor en foreløpig kostnadsramme på 72 
millioner kroner. 

 
Dag Sigurd Brustind fremmet forslag om at ordet “foreløpig” slettes i rådmannens 
innstilling punkt 1.  
 
Votering 
Først ble det stemt over rådmannens innstilling i punkt 1 mot Dag Sigurd Brustinds 
forslag om sletting av ordet “foreløpig”: Brustinds forslag ble vedtatt mot 2 stemmer 
(Sissel Johansen og Roy-Helge Andreassen). 
 
Deretter ble det stemt over Dag Sigurd Brustinds forslag mot Roy-Helge 
Andreassens forslag om nytt punkt 1: Brustinds forslag ble vedtatt mot 2 stemmer 
(Sissel Johansen og Roy-Helge Andreassen). 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fattet følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar å bygge om ungdomsskolen til en 1 – 10 skole 
innenfor en kostnadsramme på 31 mill. kroner.  

2. Formannskapet får fullmakt til å organisere arbeidet. 
 
 
 
Møtebehandling 
Ordfører orienterte om at det er fremmet et innbyggerinitiativ med initiativtakerne Ytre 
Andørja Grendeutvalg, Indre Andørja Utviklingslag og Kråkrø og Furnes Grendelag. 
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Kontaktpersonen er Åge Olsen. Ordfører informerte om kommunelovens 
bestemmelser vedrørende dette.  
 
Ordfører har besluttet at dette innbyggerinitiativet avvises. 
 
Rådmannen og leder oppvekst Dag Indresand informerte blant annet om det arbeidet 
som er gjort i forbindelse med denne saken, samt tidligere arbeid med forprosjekt og 
skisseprosjekt. I tillegg ble det gitt en orientering om noen av de hensyn som må 
ligge til grunn - SFO, innføringsklasse for enslige mindreårige og at elevtallet som 
legges til grunn er 120 elever. 
 
Gruppe A v/Stig Bruvoll fremmet følgende forslag: 
 

1. Ibestad kommunestyre vedtar å bygge 1-10 skole under ett tak i Hamnvik. 
2. Ibestad kommune innhenter tilbud for utarbeidelse på forprosjekt til alternativ 1 

(tilbygg til Ungdomsskolen, Hamnvik) og alternativ 2 (ny 1-10 skole, Hamnvik). 
Tilbudsgiver må ha faglig kompetanse på skolebygg. 

3. Forprosjektets kostnadskalkyle skal maksimum være +/- 15 prosent av 
totalpris. 

4. Skolen skal prosjekteres for 120 elever. 
5. Kommunestyret ønsker prosjektet til ny behandling senest ultimo oktober 2013 

slik at bygging kan starte våren 2014. 
6. Forprosjektet finansieres ved låneopptak. 

 
Andørja Fellesliste (AFL) v/Jim Kristiansen fremmet følgende forslag: 
 

1. Ibestad kommunestyre vedtar å bygge 1-10 skole under ett tak i Ibestad. 
2. Tilleggsforslag til gr. A sitt forslag: Alternativ 3 (bruk av tidligere Ånstad 

Oppvekstsenter). 
3. Forprosjektets kostnadskalkyle skal maksimum være +/- 15 prosent av 

totalpris. 
4. Skolen skal prosjekteres for 120 elever. 
5. Etter forprosjektet gjennomføres en rådgivende folkeavstemming. 
6. Kommunestyret ønsker prosjektet til ny behandling senest ultimo oktober 2013 

slik at bygging kan starte våren 2014. 
7. Forprosjektet finansieres ved låneopptak. 

 
 
Votering 
Først ble det stemt over formannskapets innstilling: Formannskapets innstilling falt. 
 
Deretter ble det stemt punktvis hvor forslag fra gruppe A ble satt opp mot forslag fra 
Andørja Fellesliste: 
Pkt. 2: Forslag fra gruppe A: Enstemmig vedtatt 
 Forslag fra AF: Falt mot 8 stemmer 
 Tillegg om at tilbudsgiver må ha faglig kompetanse: Enstemmig vedtatt 
Pkt. 3: Enstemmig vedtatt 
Pkt. 4: Enstemmig vedtatt 
Pkt. 5: AF’s forslag om pkt. 5: Falt mot 11 stemmer 

Gruppe A’s forslag om pkt. 5: Enstemmig vedtatt 
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Pkt. 6: Gruppe A’s forslag om pkt. 6: Enstemmig vedtatt 
Pkt. 1: Gruppe A’s forslag om pkt. 1: Vedtatt mot 7 stemmer 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kommunestyre vedtar å bygge 1-10 skole under ett tak i Hamnvik. 
2. Ibestad kommune innhenter tilbud for utarbeidelse på forprosjekt til alternativ 1 

(tilbygg til Ungdomsskolen, Hamnvik) og alternativ 2 (ny 1-10 skole, Hamnvik). 
Tilbudsgiver må ha faglig kompetanse på skolebygg. 

3. Forprosjektets kostnadskalkyle skal maksimum være +/- 15 prosent av 
totalpris. 

4. Skolen skal prosjekteres for 120 elever. 
5. Kommunestyret ønsker prosjektet til ny behandling senest ultimo oktober 2013 

slik at bygging kan starte våren 2014. 
6. Forprosjektet finansieres ved låneopptak. 

 
 
[Lagre]  
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19/13 Gamle skoler i kommunen/skolemuseum (2) 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 09.04.2013 46/13 

2 Kommunestyret 25.04.2013 19/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kommune ønsker at det etableres et skolemuseum i Skippergården i 
regi av Sør-Troms Museum 

2. Tidligere Forså skole selges. 
3. Rådmannen får fullmakt til å selge bygningen inkl. sørge for at kjøper får 

veirett og tomt.  
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 09.04.2013 sak 46/13 
 
Møtebehandling 
Det ble gjennomført en befaring på Kråkrø skole og på Forså skole. 
 
Roy-Helge Andreassen fremmet kulturkomiteens innstilling som forslag: 
 

- Forså skole bevares i kommunens eie fortsatt. 
- Skippergårdsfondet benyttes til å sikre Forså skole. 
- Fradeling av grunn må avklares og gjennomføres. 
- Adkomst og parkering må også avklares. 

 
Votering 
Rådmannens innstilling ble vedtatt mot en stemme (Roy-Helge Andreassen). 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

4. Ibestad kommune ønsker at det etableres et skolemuseum i Skippergården i 
regi av Sør-Troms Museum 

5. Tidligere Forså skole selges. 
6. Rådmannen får fullmakt til å selge bygningen inkl. sørge for at kjøper får 

veirett og tomt.  
 
 
Møtebehandling 
Einar Johan Dons fremmet følgende forslag: 
 

1. Forså skole bevares i kommunens eie fortsatt. 
2. Det søkes å avklare eiendomsforhold og adkomst til skolebygningen. 
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3. Inntil 30 000 av Skippergårdsfondet benyttes for å sikre Forså skole mot 
videre forfall. 

 
Votering 
Forslag fra Dons ble vedtatt mot 8 stemmer. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Forså skole bevares i kommunens eie fortsatt. 
2. Det søkes å avklare eiendomsforhold og adkomst til skolebygningen. 
3. Inntil 30 000 av Skippergårdsfondet benyttes for å sikre Forså skole mot 

videre forfall. 
 
[Lagre]  
 
  



 11  

 

20/13 Kontrollutvalgets årsmelding  2012 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 25.04.2013 20/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding 2012 til etterretning. 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding 2012 til etterretning. 
 
 
[Lagre]  
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21/13 Utbedring av Sørrollnes havn (2) 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 09.04.2013 45/13 

2 Kommunestyret 25.04.2013 21/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar å bygge molo på Sørrollnes. 
2. Budsjett/finansiering: 

a) Forlengelse molo øst: 
 
 Budsjett: 
 Uttak masser   200.000 kr  

Transport/tipp masser 200.000 “ 
Grunnarbeid molo  350.000 “ 
Til sammen   750.000 kr 
 
Finansiering: 
Sørrollnes Båtforening 450.000 kr 
Troms fylkeskommune 300.000 “ 

 Til sammen   750.000 kr 
 

b) Bygging molo vest: 
  
 Budsjett: 
 Plastring molo  900.000 kr 

Byggeleder   100.000 “ 
Til sammen          1 000 000 kr 
 
Finansiering: 
Troms fylkeskommune 400.000 kr 
Ibestad kommune  
(byggeleder)   100.000 “ 
Ikke finansiert  500.000 “ 

 Til sammen          1 000 000 kr 
 
 Ibestad kommunes andel på 100.000 kroner finansieres ved lån. 
 Budsjettet innarbeides i årsbudsjett og økonomiplan når arbeidet starter.  
 

3. Utbygging kan ikke starte før prosjektet er fullfinansiert og de øvrige 
forutsetninger i saksframlegget er oppfylt.  
 

 
Formannskapet har behandlet saken i møte 09.04.2013 sak 45/13 
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Møtebehandling 
Idè-minister Terje Andreassen møtte og orienterte om prosjektet Sørrollnes havn.  
 
Omforent forslag om et nytt pkt. 3: 

Utbygging av vest-alternativet kan ikke igangsettes før prosjektet er fullfinansiert, 
samt at følgende 7 forutsetninger er oppfylt:  

 
a) Eksisterende molo som eies av Kystverket, må overføres til Ibestad kommune. 
b) Eventuelt leieavtale med grunneier om landfeste må også overføres til Ibestad 

kommune. 
c) Avtale med Statens vegvesen om vederlagsfri masser, transport og tipp. 
d) Utarbeidelse av reguleringsplan for utbygging mot vest. Foreslått finansiert 

gjennom IDE-prosjektets næringsmidler (egen sak til behandling). 
e) Avtale mellom Ibestad kommune som moloeier og grunneier(e) om landfeste 

mot vest. 
f) Avtale mellom Ibestad kommune og Sørrollnes båtforening AL om flytebrygge 

i havna. 
g) Avtale mellom Ibestad kommune og Sørrollnes båtforening AL om drift og 

vedlikehold av havna. 
 

Forslag til avtaler skal fremlegges formannskapet. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling med endring/tillegg av omforent forslag om nytt pkt. 3 ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar å bygge molo på Sørrollnes. 
 

2. Budsjett/finansiering: 
a) Forlengelse molo øst: 

 
 Budsjett: 
 Uttak masser   200.000 kr  

Transport/tipp masser 200.000 “ 
Grunnarbeid molo  350.000 “ 
Til sammen   750.000 kr 
 
Finansiering: 
Sørrollnes Båtforening 450.000 kr 
Troms fylkeskommune 300.000 “ 

 Til sammen   750.000 kr 
 

b) Bygging molo vest: 
  
 Budsjett: 
 Plastring molo  900.000 kr 
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Byggeleder   100.000 “ 
Til sammen          1 000 000 kr 
 
Finansiering: 
Troms fylkeskommune 400.000 kr 
Ibestad kommune  
(byggeleder)   100.000 “ 
Ikke finansiert  500.000 “ 

 Til sammen          1 000 000 kr 
 
 Ibestad kommunes andel på 100.000 kroner finansieres ved lån. 
 Budsjettet innarbeides i årsbudsjett og økonomiplan når arbeidet starter.  
 

b) Utbygging av vest-alternativet kan ikke igangsettes før prosjektet er 
fullfinansiert, samt at følgende 7 forutsetninger er oppfylt:  

 
a) Eksisterende molo som eies av Kystverket, må overføres til Ibestad 

kommune. 
b) Eventuelt leieavtale med grunneier om landfeste må også overføres til 

Ibestad kommune. 
c) Avtale med Statens vegvesen om vederlagsfri masser, transport og tipp. 
d) Utarbeidelse av reguleringsplan for utbygging mot vest. Foreslått finansiert 

gjennom IDE-prosjektets næringsmidler (egen sak til behandling).  
e) Avtale mellom Ibestad kommune som moloeier og grunneier(e) om 

landfeste mot vest. 
f) Avtale mellom Ibestad kommune og Sørrollnes båtforening AL om 

flytebrygge i havna. 
g) Avtale mellom Ibestad kommune og Sørrollnes båtforening AL om drift og 

vedlikehold av havna. 
 

Forslag til avtaler skal fremlegges formannskapet. 
 
Møtebehandling 
Idè-minister Terje Andreassen møtte og orienterte om prosjektet Sørrollnes havn. 
 
Jim Kristiansen ber om at “b) Utbygging av vest-alternativet…” korrigeres til “3. 
Utbygging av vest-alternativet…”. 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar å bygge molo på Sørrollnes. 
 

2. Budsjett/finansiering: 
 
a) Forlengelse molo øst: 
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 Budsjett: 
 Uttak masser   200.000 kr  

Transport/tipp masser 200.000 “ 
Grunnarbeid molo  350.000 “ 
Til sammen   750.000 kr 
 
Finansiering: 
Sørrollnes Båtforening 450.000 kr 
Troms fylkeskommune 300.000 “ 

 Til sammen   750.000 kr 
 

b) Bygging molo vest: 
  
 Budsjett: 
 Plastring molo  900.000 kr 

Byggeleder   100.000 “ 
Til sammen          1 000 000 kr 
 
Finansiering: 
Troms fylkeskommune 400.000 kr 
Ibestad kommune  
(byggeleder)   100.000 “ 
Ikke finansiert  500.000 “ 

 Til sammen          1 000 000 kr 
 
 Ibestad kommunes andel på 100.000 kroner finansieres ved lån. 
 Budsjettet innarbeides i årsbudsjett og økonomiplan når arbeidet starter.  
 

3. Utbygging av vest-alternativet kan ikke igangsettes før prosjektet er 
fullfinansiert, samt at følgende 7 forutsetninger er oppfylt:  

 
a) Eksisterende molo som eies av Kystverket, må overføres til Ibestad 

kommune. 
b) Eventuelt leieavtale med grunneier om landfeste må også overføres til 

Ibestad kommune. 
c) Avtale med Statens vegvesen om vederlagsfri masser, transport og 

tipp. 
d) Utarbeidelse av reguleringsplan for utbygging mot vest. Foreslått 

finansiert gjennom IDE-prosjektets næringsmidler (egen sak til 
behandling).  

e) Avtale mellom Ibestad kommune som moloeier og grunneier(e) om 
landfeste mot vest. 

f) Avtale mellom Ibestad kommune og Sørrollnes båtforening AL om 
flytebrygge i havna. 

g) Avtale mellom Ibestad kommune og Sørrollnes båtforening AL om drift 
og vedlikehold av havna. 

 
Forslag til avtaler skal fremlegges formannskapet. 

 
[Lagre]  
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22/13 Drift Ånstad herredshus 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 09.04.2013 49/13 

2 Kommunestyret 25.04.2013 22/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre forhandlinger med Ibestad 
Eiendom om overtakelse av Ånstad herredshus. 

2. Formannskapet får fullmakt til å godkjenne en eventuell avtale om 
overdragelse.  

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 09.04.2013 sak 49/13 
 
 
Møtebehandling 
Ordfører reiste spørsmål om habilitetsvurdering av Jim Kristiansen (styreleder i 
Ibestad Eiendom). Jim Kristiansen vurderte seg som habil. Formannskapet vurderte 
Kristiansen som habil. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble vedtatt mot 2 stemmer (Jim Kristiansen og Eva Nilssen) 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre forhandlinger med Ibestad 
Eiendom om overtakelse av Ånstad herredshus. 

2. Formannskapet får fullmakt til å godkjenne en eventuell avtale om 
overdragelse.  

 
 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen er styreleder i Ibestad Eiendom AS. Kristiansen orienterte om at hans 
habilitet derfor ble vurdert i forbindelse med behandlingen av saken i formannskapet, 
og ber om at også kommunestyret behandler hans habilitet. Kristiansen vurderer seg 
som habil i behandlingen av saken, men vil erklære seg som inhabil i eventuell sak 
om godkjenning av avtale om overdragelse.  
 
Gruppe A v/Dag Sigurd Brustind fremmet følgende forslag: 
 

1. Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre samtale med Ibestad Eiendom 
om overtakelse av kommunale bygg der det ikke er tjenesteproduksjon. 

2. Rådmannen lager en sak til kommunestyret i løpet av 2. halvår 2013. 
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Votering 
Kommunestyret vedtok av Jim Kristiansen er habil. 
 
Gruppe A’s forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre samtale med Ibestad Eiendom 
om overtakelse av kommunale bygg der det ikke er tjenesteproduksjon. 

2. Rådmannen lager en sak til kommunestyret i løpet av 2. halvår 2013. 
 
 
[Lagre]  
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23/13 Orientering m.m. - Kommunestyremøte 25.04.2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 25.04.2013 23/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Generalforsamling ASVO fra kl 0900. 
 
Fotografering av kommunestyret 
 
Orienteringssaker: 

1. Informasjon fra ordfører 
2. Ungdomsrådet 
3. Kulturelt innslag 

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

Generalforsamling ASVO fra kl 0900  
Generalforsamling ASVO ble avholdt. 
 

Fotografering av kommunestyret 
Kommunestyret ble fotografert. 
 

Orienteringssaker: 
1. Informasjon fra ordfører 

a) Fokus på det som er bra fremfor på problemer: 
Kulturelle arrangementer 
Åpning av visningssenter v/Erna Solberg 
40 millioner tildelt Engenes havn 
Mange nye ansatte og mange kvalifiserte søkere på stillinger 
Arbeidet i Skippergården er kommet i gang og det gjøres et godt arbeid 
Helleristninger på Vik 
Kommunerangeringer (Ibestad er nå rangert som 192 av 428 kommuner) 

b) Fiberbånd – er nå utlyst sammen med Skånland kommune og denne med 
en annen tilnærming: “Hvor mye må det være for å få det bygd?” 

c) FV-848 – Det er avholdt møte med grunneierne. Det arbeides med 
byggeplanlegging. 

d) Asfaltering – Et område er prioritert og dette er strekningen Straumen – 
Engenes. 
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e) Ras – flere ras er gått og det oppfordres om sende inn melding når dette 
skjer og gjerne med bilde(r).  

f) Kystriksveien – går også over Rolla og Andørja. 
g) Ferga – Rutetider – Endringer i rutetidene har medført konsekvenser for 

blant annet næringslivet og for innbyggerne (her; pendlere og de som har 
fritidsaktiviteter i Harstad). Dette må det gjøres noe med. 

h) Gruvedrift – Næringsstøtte, deltakelse på seminar og Kråkrø. 
 

2. Ungdomsrådet v/Karoline Steffenrem 
Steffenrem takker for at ungdomsrådet har blitt tatt med i skoledebatten. 
Ungdomsrådet fremmer to alternativer: 

1. Bygging av ny skole  
2. Ånstad oppvekstsenter 
 

3. Spørsmål fra kommunestyret 
a) Einar Johan Dons – Veterinæravtalen 

Hva skjer med veterinæravtalen som skal gjelde fra høsten av? Har 
kommunen behandlet saken? 

 

I forbindelse med høringen før nyttår, kom jeg som leder av bondelaget, 
med noen betraktninger for at avtalen skulle fungere best mulig for oss 
med store dyr.  
Vet at Bardu kommune har sagt nei til avtalen basert på innspill fra 
høringen som ikke er blitt fulgt opp i avtaleteksten. Vi er opptatt av at 
driftstilskuddet fra kommunen tilkommer de veterinærene som kjører 
praksis på dagtid mellom 8 og 16 på hverdager, slik at det styrker 
stillingene som virker i kommunene, og ikke til veterinærer som ikke 
kjører praksis, men har andre stillinger og andre prioriteringer, slik som i 
dag. 

 
Rådmannen svarte at det i fjor ble startet et arbeid med å revidere den avtalen 
en hadde. Rådmannen i Salangen leder arbeidet. Rådmannen sier at han vil 
måtte komme tilbake med mer informasjon til kommunestyret. Gjeldende 
avtale varer ut året 2013.  

 
b) Bjørnar Røch – Ferge og fergetider 

Innstillinger og fergeruter generelt. 
 

Ordfører svarte og sier at han skal følge dette opp ved å utferdige et skriv som 
beskriver konsekvensene av de omleggingene som har skjedd.  

 
c) Jim Kristiansen - Brannbil 

Det vises til brannen som var nylig – og spør om status for anskaffelsen 
av ny brannbil? 

 
Leder PNU Trond Hanssen svarte at han er i dialog med brannvesenet i 
Harstad. Det er mål om å få ut anbudsdokumentene før sommeren. 
 

d) Jim Kristiansen – Gatenavn 
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Det vises til at saken var på høring i fjor og det savnes videre oppfølging 
– hvordan er statusen i saken? 

 
Leder PNU Trond Hanssen svarte at navnekonsulenten har gått igjennom 
forslagene. En regner med å ha svar snart, og at dette kommer opp som sak i 
formannskapet nå i mai. 

 
e) Hugo Salomonsen – Etablering av miljøstasjon 

Hvor langt er denne saken kommet - hva er status her? 
 

Leder PNU Trond Hanssen svarte. Han har vært i kontakt med HRS og det 
gjenstår klargjøring av gjerde før anbudsdokumentene sendes ut. Når det 
gjelder byggingen av veien vil forespørsel bli sendt ut i morgen. Ordfører 
supplerte også med at de er i samtale om dette med gjerde. 

f) Hugo Salomonsen – Fortau 
Hva er status på byggingen av fortau fra Hamnvik sentrum til 
kulturhuset? 

 
Leder PNU Trond Hanssen svarte at det er satt en frist til 07.05.13 på 
anbudsdokumenter. Saken skal være ferdig 25.07.13, og det er mål om 
oppstart til høsten. 

 
g) Hugo Salomonsen – Gave fra Galleri kafe 

Hva er status? Det vies til de forutsetninger som var satt fra giver. 
Hvordan kommer saken videre? 

 
Rådmannen svarte at formannskapet har behandlet saken om mottak av gave 
fra Galleri kafe. Han har mottatt informasjon om at giver vil klage og saken vil 
på ny komme til behandling i formannskapet. 

 
h) Bjørnar Røch – Bussevika – plankegjerde rundt eiendommen 

Hva er status? 
 

Leder PNU Trond Hanssen svarte. Rådmannen vil sende et svar. 
 

4. Uttalelse om ambulansehelikopter v/Marthe Stensen  
UTTALELSE TIL HELSE  NORD 

Sommerbase ambulansehelikopter Evenes 

Ibestad kommunestyre er gjort kjent med at Helse Nord har avvist tilbud fra Norsk 

Luftambulanse om drift av ambulansehelikopter, stasjonert på Evenes, som sommerbase i 

2013.  

Ibestad kommunestyre viser til styrets vurdering av egen rapport av 21.desember 2012. 

"Ambulansehelikopter mellom Bodø og Tromsø - utredning av kapasitet og dekning". 

Rapporten bygger på faglige vurderinger gjennomført av Helse Nord.  Rapporten anbefaler 

en fremtidig fast base for ambulansehelikopter på Evenes. Anbefalning om etablering av 

base på Evenes støttes av Ibestad kommunestyre. 
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Flere forhold legges til grunn ved vurdering av sommerbase. Ibestad kommunestyre har 

fokus på hensynet til innbyggerne i regionen. I perioden det tilbys sommerbase er det 

ferieavvikling ved sykehusene noe som medfører redusert bemanning og tjeneste. 

Reduksjon i tilbud og sommerstegning er ikke nytt i forbindelse med ferieavviklig, men i 

år er første gang det er mulighet for å supplere og øke akuttberedskapen ved hjelp av 

ambulansehelikopter. En sommerbase vil bidra til økt trygghet for befolkningen, raskere 

legehjelp og behandling på riktig behandlingssted i ferietiden.  Sommerbasen tilbys i et 

tidsrom med tilstrømming av feriegjester til regionen og dermed også økt trafikk. Dette er 

et bilde som også gjelder Nord-Troms. Et ambulansehelikopter Sør-Troms vil avlaste 

ambulansehelikopter stasjonert i Tromsø og dermed bidra til å bedre akuttberedskapen 

også i nord- Troms. 

Ibestad Kommunestyre anmoder Helse Nord om å revurdere sitt avslag om sommerbase 

med bakgrunn i at tilbudet vil være en utmerket mulighet til utprøving av 

ambulansehelikopter i tråd med Helse Nord-rapportens egen anbefaling for 

baseplassering.  

 
 
 
 
 
[Lagre]  
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